 國立成功大學學生修讀雙主修/輔系申請單 

                                 NATIONAL CHENG KUNG UNIVERSITY                    □雙主修                      
                           APPLICATION FOR DOUBLE MAJOR/MINOR STUDY              □輔系一   □輔系二                                                

申請日期：     年   月   日
Date of Application

學號：_________________         姓名：__________________   email:                     
Student ID No.                  Name of Applicant

主修學系：_______________系     年級：_______ 班：_______  行動電話:                  
Major Department                year            class       Mobil Phone
雙主修/輔系：_____________系     年級：______ 班：_______

Second Major/Minor Department
   year            class

是否已申請其他雙主修或輔系 □否(No)  □是(Yes)                                            
Have you applied for other double Major or minor major?          (Department)
	主修學系意見

  Reviewed by the Major Department
	雙主修/輔系學系意見

Reviewed by the Second Major Department/Minor Department
	註冊組承辦人簽章

Signature of the Offical Registrar’s Office

	系主任   Department Chair
	系主任     Department Chair
	

	
	
	


修讀輔系、雙主修注意事項：Notes

一、各學系學生得自二年級起至四年級第二學期選課截止前（不包括延長修業年限）申請修讀雙主修或輔系，並須經兩方系主任核准。申請修讀雙主修，以一學系為限，並得再申請修讀輔系。轉學生就讀本校一年後始得申請修讀雙主修。
All Students are entitled to apply for double majors/minors during the period from the sophomore year to the deadline of course enrollment of spring semester of the senior year for a second major or a minor study at another department. The application must be approved by the chairs of both departments.  Students are only allowed to apply for one double major. Triple majors are not permitted. Transfer students are allowed to apply for double majors after study for one year.  
二、選讀輔系之學生，至少應修習輔系必修科目表中指定專業（門）科目至少二十個學分作為輔系課程，但主系與輔系之相同科目學分，不得兼充為輔系之科目學分。轉系生及轉學生其輔系科目學分與主系科目學分均應分別辦理學分抵免。

Students are required to complete a minimum of 20 credits specified by the secondary department. The credits of the courses in the major department program should not be counted into the minor department program if they are offered by the secondary department. Transfer students should apply for credit transfer respectively in the major department program and in the minor department program. 

三、選定雙主修之學生，除應修滿主系應修畢業科目學分外並應實際修滿另一主修學系所訂科目四十學分以上(包括全部專業（門）必修科目學分)，始得分別授予學士學位。另一主修學系學分應在主系規定最低畢業學分以外修讀之。

The double-major students should complete the minimum credits required for graduation in the first major program, and a minimum of 40 credits in the second major program (including all required specialized courses and credits). Those who have fulfilled the above requirements will be conferred double-major bachelor’s degree.

**本申請單一式三聯 (此聯經核准後註冊組存查)。 
This completed copy should be submitted to the Official Registrar’s Division       First Copy

國立成功大學學生修讀雙主修/輔系申請單 

                                 NATIONAL CHENG KUNG UNIVERSITY                    □雙主修                      
                           APPLICATION FOR DOUBLE MAJOR/MINOR STUDY              □輔系一   □輔系二                                                

申請日期：     年   月   日
Date of Application

學號：_________________         姓名：__________________   email:                     
Student ID No.                  Name of Applicant

主修學系：_______________系     年級：_______ 班：_______  行動電話:                  
Major Department                year            class       Mobil Phone
雙主修/輔系：_____________系     年級：_____ _ 班：_______

Second Major/Minor Department
   year            class

是否已申請其他雙主修或輔系 □否   □是                                            
Have you applied for other double Major or minor major?       (Department)
	主修學系意見

  Reviewed by the Major Department
	雙主修/輔系學系意見

Reviewed by the Second Major Department/Minor Department
	註冊組承辦人簽章

Signature of the Offical Registrar’s Office

	系主任   Department Chair
	系主任     Department Chair
	

	
	
	


修讀輔系、雙主修注意事項：Notes

一、各學系學生得自二年級起至四年級第二學期選課截止前（不包括延長修業年限）申請修讀雙主修或輔系，並須經兩方系主任核准。申請修讀雙主修，以一學系為限，並得再申請修讀輔系。轉學生就讀本校一年後始得申請修讀雙主修。
All Students are entitled to apply for double majors/minors during the period from the sophomore year to the deadline of course enrollment of spring semester of the senior year for a second major or a minor study at another department. The application must be approved by the chairs of both departments.  Students are only allowed to apply for one double major. Triple majors are not permitted. Transfer students are allowed to apply for double majors after study for one year.  

二、選讀輔系之學生，至少應修習輔系必修科目表中指定專業（門）科目至少二十個學分作為輔系課程，但主系與輔系之相同科目學分，不得兼充為輔系之科目學分。轉系生及轉學生其輔系科目學分與主系科目學分均應分別辦理學分抵免。

Students are required to complete a minimum of 20 credits specified by the secondary department. The credits of the courses in the major department program should not be counted into the minor department program if they are offered by the secondary department. Transfer students should apply for credit transfer respectively in the major department program and in the minor department program. 

三、選定雙主修之學生，除應修滿主系應修畢業科目學分外並應實際修滿另一主修學系所訂科目四十學分以上(包括全部專業（門）必修科目學分)，始得分別授予學士學位。另一主修學系學分應在主系規定最低畢業學分以外修讀之。

The double-major students should complete the minimum credits required for graduation in the first major program, and a minimum of 40 credits in the second major program (including all required specialized courses and credits). Those who have fulfilled the above requirements will be conferred double-major bachelor’s degree.

**本申請單一式三聯 (此聯經核准後送加修學系存查)                               第二聯
  This completed copy should be submitted to the department              Second Copy

 of the second major program. 

國立成功大學學生修讀雙主修/輔系申請單
                                 NATIONAL CHENG KUNG UNIVERSITY                    □雙主修                      
                           APPLICATION FOR DOUBLE MAJOR/MINOR STUDY              □輔系一   □輔系二                                               

申請日期：     年   月   日
Date of Application

學號：_________________        姓名：__________________   email:                     
Student ID No.                 Name of Applicant

主修學系：_______________系     年級：_______ 班：_______  行動電話:                  
Major Department                year            class       Mobil Phone
雙主修/輔系：_____________系    年級：_______ 班：_______

Second Major/Minor Department
   year            class

是否已申請其他雙主修或輔系 □否   □是                                            
Have you applied for other double Major or Minor major?       (Department)
	主修學系意見

  Reviewed by the Major Department
	雙主修/輔系學系意見

Reviewed by the Second Major Department/Minor Department
	註冊組承辦人簽章

Signature of the Offical Registrar’s Office

	系主任   Department Chair
	系主任     Department Chair
	

	
	
	


修讀輔系、雙主修注意事項：Notes

一、各學系學生得自二年級起至四年級第二學期選課截止前（不包括延長修業年限）申請修讀雙主修或輔系，並須經兩方系主任核准。申請修讀雙主修以一學系為限，並得再申請修讀輔系。轉學生就讀本校一年後始得申請修讀雙主修。
All Students are entitled to apply for double majors/minors during the period from the sophomore year to the deadline of course enrollment of spring semester of the senior year for a second major or a minor study at another department. The application must be approved by the chairs of both departments.  Students are only allowed to apply for one double major. Triple majors are not permitted. Transfer students are allowed to apply for double majors after study for one year.  

二、選讀輔系之學生，至少應修習輔系必修科目表中指定專業（門）科目至少二十個學分作為輔系課程，但主系與輔系之相同科目學分，不得兼充為輔系之科目學分。轉系生及轉學生其輔系科目學分與主系科目學分均應分別辦理學分抵免。

Students are required to complete a minimum of 20 credits specified by the secondary department. The credits of the courses in the major department program should not be counted into the minor department program if they are offered by the secondary department. Transfer students should apply for credit transfer respectively in the major department program and in the minor department program. 

三、選定雙主修之學生，除應修滿主系應修畢業科目學分外並應實際修滿另一主修學系所訂科目四十學分以上(包括全部專業（門）必修科目學分)，始得分別授予學士學位。另一主修學系學分應在主系規定最低畢業學分以外修讀之。

The double-major students should complete the minimum credits required for graduation in the first major program, and a minimum of 40 credits in the second major program (including all required specialized courses and credits). Those who have fulfilled the above requirements will be conferred double-major bachelor’s degree.

**本申請單一式三聯 (此聯經核准後送主修學系存查)                               第三聯
  This completed copy should be submitted to the major department     Third Copy

